Contract No. HY/2014/20 Central Kowloon Route - Yau Ma Tei West

16 March 2021

<u>YMTW – Award Ceremony of the Hoarding Decoration Design Competition</u> (HKMA David Li Kwok Po College)

Highways Department, YMTW project team and HKMA David Li Kwok Po College jointly organized a Hoarding Decoration Design Competition in November 2020. The Judge Panel meeting was held in December 2020 and a total of 27 winning entries were selected. The Award Ceremony was carried out on 16 March 2021 at HKMA David Li Kwok Po College. Trophies were awarded to the champion and the runners-up, all the winners were awarded with certificates and books vouchers. The winning entries will be displayed on the hoarding on Hoi Wang Road to beautify the community.

油麻地西 - 圍板裝飾設計比賽頒獎典禮 (香港管理專業協會李國寶中學)

路政署、油麻地西工程團隊及香港管理專業協會李國寶中學在 2020 年 11 月合辦了圍板裝飾設計比賽。評審小組會議於 2020 年 12 月舉行並選出 27 幅得獎作品,頒獎典禮於 2021 年 3 月 16 日在香港管理專業協會李國寶中學內舉行。頒獎嘉賓向冠亞季軍頒發獎盃,而得獎同學均獲得獎狀及書券。所有得獎作品將會展示在海泓道的圍板上,以美化社區。





